

《全新版大学英语》

图书基本信息

书名：《全新版大学英语》

13位ISBN编号：9787544616768

10位ISBN编号：7544616762

出版时间：2010-6

出版社：上海外语教育出版社

页数：329

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《全新版大学英语》

书籍目录

Unit 1 Changes in the Way We Live Unit 2 Civil-Rights Heroes Unit 3 Security Unit 4 Imagination and Creativity
Test Yourself (Unit 1-Unit 4) Unit 5 Giving Thanks Unit 6 The Human Touch Unit 7 Making a Living
Unit 8 Cloning Test Yourself (Unit 5-Unit 8) Appendix Key to Exercises in Parts , ,
Appendix Tape Scripts and Key to Test Paper Appendix Glossary

精彩短评

- 1、公共英語課教材神馬大家懂得。其實比21世紀那個版本略好一點。
- 2、XDDD
- 3、英语是什么，能吃吗？
- 4、以后没有英语课了，大学考四次英语，平均分高于60就行...
- 5、就快要读了呢呵呵呵
- 6、随着考试的结束，我知道，以后再也不会见到你了。就像曾经初中毕业之前暗想初中毕业以后暑假有空把过去的不会的错题搞定。可是错过了就是错过了，想要修改已经来不及了。你也一眼，英语书，再见！
- 7、就憑本書的Unit3——Security的兩篇文章（The Land of the Lock和Why I bought a Gun）就可以值4星。當年讀大學的時候，老師就提出過一個觀點說，自911后美國的「安全夢」就被徹底粉碎。也沒什麼，我覺得不安還是讓人警醒，保持頭腦清晰運轉。這類涉及到安全、生存、危機的英文文章，我再喜歡不過了。
- 8、学英语最认真的一学期学的教材 真心有意思。

章节试读

1、《全新版大学英语》的笔记-第67页

query by example,finally we see a sentence which is"At any rate,the era of leaving the door on the latch is over " We can't return to the stage where we open the door for communication .

2、《全新版大学英语》的笔记-第25页

nice

3、《全新版大学英语》的笔记-第38页

A gentle breeze swept Jinhua-Quzhou basin as I stepped outside the six-story dormitory.As I walked toward a school cafeteria ,a voice accurred to my mind ."I was confident that the Creator intended all men to be created equal."

4、《全新版大学英语》的笔记-第8页

Not only Doherty builds his dream life, but Helios builds his dream life as well. I will write plenty of words about this book to state my ideal life. I must continue my efforts stably for the goal whatever the result. Only time could witness all of this course.(not procedure ;procedure means chengxu shouxu buzou deng) Aid groups say China is an ideal place to try out projects,because the authoritarian government can expand successful ones rapidly on a large scale. The way to make self-sufficiency work on a small scale is to resist the temptation to buy a lot of useless things.The only theory we own (not counting the lawn mower) is the "not hold ' theory.

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com